

Level: Four

Subject: Islamic Education

Due date: 11/1/2026



المستوى: الرابع
المادة: التربية الإسلامية
تاريخ التسليم: ٢٠٢٦/١/١١

ملاحظة مهمة: يرجى كتابة الأجوبة فقط في دفتر الواجب البيتي إن كان بالإمكان.

Important Note: Only the answers are to be written in the homework book if possible.

- مراجعة موضوع أسماء الله الحسنى (السَّمِيع) ص ٢١ من كتاب التربية الإسلامية ٣ للمناقشة داخل الفصل للتأكد من الإستيعاب.
- الإجابة عن الأسئلة التالية لترسيخ الفهم والإستيعاب.
- Revise the subject of Allah's names As-Sami' (السَّمِيع) on P.21 from the Islamic Education Book 3 to verify comprehension.
- Answer the following questions to consolidate comprehension

التمرين الأول: الإجابة عن الأسئلة التالية وكتابتها في دفتر الواجبات البيتي.

Exercise 1: Answer the following questions and write them in your homework book.

س١. اشرحوا باختصار معنى إسم الله (عز وجل) "السَّمِيع".

Briefly explain the meaning of Allah's (SWT) As-Samia?

.....

.....

س٢. هل يسمع الله الأشياء التي نقولها بصوتٍ منخفض؟

Q2. Does Allah hear the things we say in a low voice?

.....

.....

التمرين الثاني: إملأوا كل من الفراغات التالية بالكلمة المناسبة من أدناه واكتبوا الإجابة في دفتر الواجبات البيتي.

Exercise 2: Fill in each blank below with an appropriate word and write them in your homework book.

Loud	Whisper	Gratitude	As-Sami'	supplications
------	---------	-----------	----------	---------------

- Saying "Alhamdulillah" shows our To Allah.
- We makebecause Allah listens to us.
- Allah is He hears everything, no matter how loud or quiet.
- Even when we words, Allah (SWT) hears them all.

التمرين الثالث: صلوا بين كل كلمة أو عبارة من العمود الأيسر مع معناها من العمود الأيمن واكتبوا الإجابة في دفتر الواجبات البيتي.

Exercise 3: Match each word or phrase from the left column to its meaning in the right column and write them in your homework book.

As-Sami'		The All-Hearing
Whisper		A very quiet sound
Supplication		A prayer or a request to Allah
Gratitude		Being thankful
Loud		A high-volume sound